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Ing. Gore: 

Prečo vedenie mesta nezorganizovalo v máji pracovné stretnutie poslancov s vedením mesta 

k problematike projektových zámerov a akcii uvedených v programovom rozpočte v roku 

2016 a 2017. 

PhDr. Čižmár: 

Boli prejednané v rámci zasadnutí komisií. 

Ing. Gore: 

Pán primátor, z nášho podnetu bolo zvolané pracovné stretnutie k rozpočtu mesta. To sa 

uskutočnilo na mestskom úrade 13.4.2015, potom bola finančná komisia v apríli 2015. Aj na 

jednom aj na druhom stretnutí som žiadal, aby bolo takéto pracovné stretnutie zvolané 

a vyslovene som žiadal, aby to bolo v záznamoch z týchto pracovných stretnutí na komisii 

finančnej. Táto požiadavka sa nedostala do zápisnice a preto ja som na minulom mestskom 

zastupiteľstve nehlasoval za informatívnu správu z finančnej komisie, lebo bola neúplná 

a nepresná. Dokonca ste poslancom, ktorí nie sú vo finančnej komisii nerozposlali ten záznam 

z pracovného stretnutia, kde boli aké - také informácie o tom, čo mesto z projektových 

zámeroch chystá. Takže, taký máte postoj k mojim požiadavkám  a k mojim návrhom. Vy ste 

zatiahli informačnú oponu, neposkytujete informácie, nechcete odpovedať alebo 

nepotrebujete názory, nepotrebujete naše vyjadrenia, nepotrebujete podnety poslancov 

a mnoho  otázok a odpovedí k týmto projektovým zámerom a kde má byť to fórum, kde ich 

mám vyjadriť. Rada mesta nie je, finančná komisia ak sa niečo spýtame, tak nie sú tam 

pracovníci, ktorí o tom niečo vedia povedať. Takže vás opätovne žiadam, aby ste takéto 

stretnutie pripravili, len škoda, lebo máj bol optimálny termín, júl, august budú prázdniny 

a budeme po dovolenkách.  

PhDr. Čižmár: 

K zvolávaniu stretnutia komisií, nedovolil by som si povedať, že to bolo len z vašej iniciatívy. 

Komisia bola zvolávaná, dokonca v druhom prípade na niekoľko krát kvôli tomu, že to 

nevyhovovalo vašej strane a termíny sme prispôsobili potrebám poslancov, ako aj členov 

komisii. Takže tu nehovorme o tom, že to je len iniciatíva nejakej skupiny pánov poslancov, 

je to iniciatíva aj mesta. 

Čo sa týka rozposlania zámerov, resp. informovania poslancov, ak si dobre pamätám, neviem 

o tom, žeby ja som bol informovaný ako poslanec v predchádzajúcom období takýmto 

spôsobom,  tak  podrobne o všetkých projektových zámeroch mesta. Snažíme sa to robiť tak, 

ako sa to dá. To, čo ste povedali, opäť opakujem, to je váš subjektívny názor. 

Čo sa týka pracovného stretnutia, teraz sa vyjadril pán zástupca Puci, ak ide o požiadavku, 

zvoláva stretnutie na pondelok o 9.00 h ráno o týždeň, t. z. 29. júna, ak ide len o informácie, 

takže pán poslanec Puci, pán zástupca vás zvoláva na pracovné stretnutie v malej zasadačke.  
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